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CONSILIUL JUDEȚEAN DÂMBOVIȚA 

 

PROCES-VERBAL 

al ședinței extraordinare a Consiliului Județean Dâmbovița, 

09 iunie 2021, ora 1400 
 

Lucrările ședinței sunt conduse și prezentate de domnul Corneliu Ștefan - președintele 

Consiliului Județean Dâmbovița. 

Convocarea consilierilor județeni la această ședință s-a făcut prin Dispoziția 

președintelui nr. 518/04.06.2021, mass-media și telefonic.  

         Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Bună ziua! Doamnelor şi domnilor colegi, vă 

propun să începem. Vă mulțumesc pentru prezența dumneavoastră la ședința extraordinară de 

astăzi a Consiliului Județean Dâmbovița! 

         Şedinţa este constituită cu respectarea regulamentului, fiind prezenți un număr de 28 

din cei 34 consilieri județeni + președintele Consiliului Județean Dâmbovița, astfel prezența 

fiind de 29.  

         Vă informez că  la ședință participă din partea Instituției Prefectului doamna 

subprefect Manea Marinela Daniela. 

 Înainte de a intra în ordinea de zi, supun spre aprobare procesul-verbal al ședinței 

anterioare (25.05.2021) a Consiliului Județean Dâmbovița. 

Dacă sunt observații la procesul-verbal? Dacă nu sunt, supun aprobării dumneavoastră 

procesul-verbal.       

  Cine este pentru?       29           

  Cine este împotrivă?   0       

  Se abține cineva?        0       

  În unanimitate de voturi procesul-verbal s-a aprobat. 

        Vă informez că am suplimentat ordinea de zi cu două proiecte de hotărâri care au fost 

prezentate în comisiile de specialitate: 

   8. Proiect de hotărâre privind desemnarea consilierilor județeni din Comisia pentru 

mediul de afaceri, relansare economică și susținere comunitară, dezvoltare regională, 

prognoze economico-sociale, studii și consultanță U.A.T.-uri, investiții, parteneriate, relații 

externe și reziliență, pentru a face parte din grupul de lucru constituit în vederea revizuirii 

Strategiei de dezvoltare durabilă a județului Dâmbovița 2021-2027. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea ridicării restricţiei temporare de circulaţie 

pe sectorul din drumul județean DJ 720 (km 0+000) Răzvad – intersecție cu DJ 720 B 

(Gura Ocniței).  

Vă supun aprobării ordinea de zi prezentată în invitația la ședință cu suplimentarea 

susmenționată. 

   Cine este pentru?     29  

   Cine este împotrivă?   0   

   Se abține cineva?        0     

   În unanimitate de voturi s-a aprobat ordinea de zi. 

 

TRECEM  LA  ORDINEA  DE  ZI 

 

1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Planului Județean de Gestionare a 

Deșeurilor pentru Județul Dâmbovița. 

Se dă cuvântul domnului Bâte Teodor Mihai pentru prezentare.  

         Domnul Președinte Corneliu Ștefan - Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre?  

Domnul Consilier Mihail Drugă - Vreau să spun câteva cuvinte. Am spus și în 

comisie. Cred că trebuia mai multă colaborare cu operatorii, în general, eu nu zic că a fost 

dânsul....au respectat legea. Într-adevăr este ceva deosebit că se face acest Plan de Gestionare 

a Deșeurilor, care s-a mai făcut în 2008, dar fost în monitorizare până în 2013 – 2014 și după 
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a apărut o Strategie Națională prin care a trebuit să se stabilească forma pentru elaborarea 

planului, normele să zicem și structura Planurilor Județene de Gestiune a Deșeurilor. În 

general acest plan are obiectivele lui în sensul acesta și țintele care sunt menționate acolo, 

ceea ce este foarte bine, le găsim la un loc, și în general legislația o găsim în același loc. Este 

un progres față de nefuncționare până acuma aceste planuri și monitorizările au fost făcute 

superficial. Trebuiau revizuite după cinci ani, așa era ș în cea dinainte, strategia nouă a 

modificat   și a rămas ca în șase luni de la noua strategie să se elaboreze aceste planuri, ceea 

ce este foarte bine. Noi am discutat mai multe în timpul comisiei și pentru cele relatate de 

mine, consilierii PNL vor vota pentru. 

  Doamna Consilier Florina-Ramona Mureșan – Și cei doi consilieri de la PRO 

România vor vota pentru. Am însă câteva întrebări. 

 Am văzut că sunt propuse niște măsuri cu privire la înființarea unei stații de transfer și 

a unei stații de stocare. În anul 2021 vor fi demarate procedurile de achiziție pentru aceste 

stații?  

A doua întrebare. Pentru stația de transfer de la Șotânga amplasamentul este luat în 

calcul, cel pe care trebuia să fie amplasată stația de pe Laminorului? 

Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Vă răspund punctual. În primul rând, pentru 

prima întrebare. Aceste stații de transfer vor face parte din noul proiect pe care îl vom accesa 

din POIM. Același proiect care îl cunoaștem cu toții, l-am prezentat de atâtea ori, nu cred că 

trebuie să reiau acum discuția. Pot să vă anunț, am semnat aplicația de sprijin în valoare de 

aproape un milion de euro prin care vom demara studiul de fezabilitate pentru acest proiect 

privind stația de tratare mecano-biologică, stație de transfer și toate construcțiile conexe pe 

aceste investiții.  

Pentru a doua întrebare, nu știu despre ce teren știți dumneavoastră la Șotânga, eu nu 

am cunoștințe sau în consiliul județean nu cred că am venit cu vreo propunere în plenul 

consiliului județean pentru vreun teren legat de stația de transfer. Dacă știți dumneavoastră 

puteți să spuneți! 

Doamna Consilier Florina-Ramona Mureșan – Au fost discuții cu mai multe unități 

administrativ teritoriale, printre care și Șotânga. 

Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Doamna consilier, îmi pare rău că vreți să 

intrăm într-o polemică pe tema aceasta. Pe Laminorului rămâne terenul nostru, al Consiliului 

Județean Dâmbovița, vă anunț public că am somat pe cel care astăzi stă ilegal pe această 

suprafață de teren, proprietatea Consiliului Județean Dâmbovița, mai are aproape două luni și 

jumătate să elibereze acel teren. Din luna decembrie 2020 stă ilegal pe acest teren și vreau să 

vă anunț că nu cedăm și dacă vom găsi o altă locație voi veni în fața dumneavoastră și în fața 

dâmbovițenilor și vă voi da date de acea locație. Astăzi, stația de tratare mecano-biologică, 

indiferent că vă place sau nu vă place și cu presiunile pe care le puneți, o facem pe 

Laminorului în Municipiul Târgoviște și îmi asum ceea ce spun. Mulțumesc! 

Dacă sunt alte observații? Dacă nu, supun aprobării dumneavoastră proiectul de 

hotărâre. 

         Cine este pentru?       29  

         Cine este împotrivă?   0  

         Se abține cineva?        0  

         În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 

Județean Dâmbovița nr. 65/24.03.2021 privind aprobarea participării unității 

administrativ-teritoriale, judeţul Dâmboviţa, prin Consiliul Judeţean Dâmboviţa în calitate 

de promotor în proiectul ”Conservarea, restaurarea, valorificarea clădirii Fosta Școală de 

Cavalerie în vederea consolidării identității culturale a județului Dâmbovița” şi a bugetului 

aferent. 

Se dă cuvântul doamnei Poșchină Penescu Diana pentru prezentare.  

         Domnul Președinte Corneliu Ștefan - Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? 

Dacă nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
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         Cine este pentru?       29  

         Cine este împotrivă?   0  

         Se abține cineva?        0  

         În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar pentru unitățile de 

cult, în anul 2021. 

Se dă cuvântul doamnei Poșchină Penescu Diana pentru prezentare.  

         Domnul Președinte Corneliu Ștefan - Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? 

Dacă nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

         Cine este pentru?       29  

         Cine este împotrivă?   0  

         Se abține cineva?        0  

         În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

4. Proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Județean 

Dâmbovița nr. 208/24.09.2020 pentru aprobarea Strategiei de dezvoltare durabilă a 

judeţului Dâmboviţa pentru perioada 2021 – 2027, cu obiective de infrastructură rutiera. 

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

         Domnul Președinte Corneliu Ștefan - Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? 

Dacă nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

         Cine este pentru?       29  

         Cine este împotrivă?   0  

         Se abține cineva?        0  

         În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentațiilor tehnico-economice, fazele 

proiecte tip, cu principalii indicatori pentru „Bazele Sportive” cuprinse în Programul 

Județean de Dezvoltare Locală (P.J.D.L.). 

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

         Domnul Președinte Corneliu Ștefan - Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? 

Dacă nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

         Cine este pentru?       29  

         Cine este împotrivă?   0  

         Se abține cineva?        0  

         În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

6. Proiect de hotărâre privind eliberarea Licențelor de traseu pentru transport public 

de persoane prin curse regulate, pe trasee care fac parte din Programul de transport public 

de persoane la nivelul județului Dâmbovița. 

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

         Domnul Președinte Corneliu Ștefan - Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? 

Dacă nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

         Cine este pentru?       29  

         Cine este împotrivă?   0  

         Se abține cineva?        0  

         În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

7. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al județului pe anul 

2021. 
Se dă cuvântul doamnei Igescu Carmen pentru prezentare.  

         Domnul Președinte Corneliu Ștefan - Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? 

Dacă nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

         Cine este pentru?       29  

         Cine este împotrivă?   0  

         Se abține cineva?        0  

         În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

 



 4 

Suplimentar: 

8. Proiect de hotărâre privind desemnarea consilierilor județeni din Comisia pentru 

mediul de afaceri, relansare economică și susținere comunitară, dezvoltare regională, 

prognoze economico-sociale, studii și consultanță U.A.T.-uri, investiții, parteneriate, relații 

externe și reziliență, pentru a face parte din grupul de lucru constituit în vederea revizuirii 

Strategiei de dezvoltare durabilă a județului Dâmbovița 2021-2027. 

Se dă cuvântul doamnei Poșchină Penescu Diana pentru prezentare.  

         Domnul Președinte Corneliu Ștefan - Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? 

Domnul Consilier Corneliu Vișoianu – Domnule președinte, așa cum am spus și la 

comisii va trebui ca în interiorul acestei hotărâri să stabilim atât componența cât și 

obiectivele, perioada de desfășurare, așa este prevăzut în codul administrativ, în art. 127, alin. 

3 și atunci, vă propun o perioadă de șase luni de zile pentru ca să putem să revizuim această 

strategie. Evident, componența va cuprinde toți membrii comisiei, raportat la faptul că sunt 

membrii în mai multe comisii, dacă va rămâne o comisie neacoperită atunci o să luăm în așa 

fel încât toate cele 10 comisii ale consiliului județean să fie cuprinse în interiorul acestei 

comisii. Bineînțeles comisia va funcționa în baza unui regulament care va fi aprobat ulterior 

prin decizia președintelui. 

Domnul Președinte Corneliu Ștefan – De acord! Alte observații? Dacă nu sunt, supun 

aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

         Cine este pentru?       29  

         Cine este împotrivă?   0  

         Se abține cineva?        0  

         În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

În acest moment intră în sala de ședință doamna consilier Ioniță Ioana, prezența la 

vot fiind de 29+1=30.      

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea ridicării restricţiei temporare de circulaţie 

pe sectorul din drumul județean DJ 720 (km 0+000) Răzvad – intersecție cu DJ 720 B 

(Gura Ocniței).  

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  

         Domnul Președinte Corneliu Ștefan - Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? 

Dacă nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

         Cine este pentru?       30  

         Cine este împotrivă?   0  

         Se abține cineva?        0  

         În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

Întrucât ordinea de zi a fost epuizată, ședința se declară închisă, drept pentru care  

s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

          PREȘEDINTE,                     SECRETARUL GENERAL AL JUDEȚULUI, 

dr. ec. Corneliu ȘTEFAN                      jr. Dănuț Nicolae POPA STĂNESCU 
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